

Bestyrelsesmøde Dansk Stabyhoun Klub

Beslutningsreferat

Mødedato: 13. juni 2024

Deltagere: Louise Buur, Christina Nielsen, Niels Villadsen, Kathrine Kremmer, Dorthe Selling Jespersen

Afbud: Tina Fink, Louise Nors

Referent: Dorthe Selling Jespersen

Emner på dagsorden

1. Opfølgning fra Generalforsamling

- Status – Bestyrelsen konstituerer sig, og ser således ud:
 - Formand Louise Buur
 - Næstformand Dorthe Selling Jespersen
 - Kasserer Niels Villadsen
 - Medlem Christina Anna Nielsen
 - Medlem Kathrine Kremmer Jensen
- Konklusion på godkendelse af FB opslag?
 - Vi fortsætter som vi plejer, det var en snak om at FB er et hurtigt medie. Det kom som input på baggrund af forslag 3 om forum for opdrættere.
 - Forslag om administrator
 - En administrator begrænser dog at alle har lov til at slå opslag op, i stedet appelleres til at der bliver indmeldt hvis der er noget der ikke skal være der.

- Nedsættelse af gebyr til avlere?

Der blev ikke trukket af på noget. Det står i avlsregulativet, og hvis avlsregulativet skal ændres, skal det godkendes af GF, det kræver at der stilles et forslag.

- Underskrift formand og kasserer / næstformand efter bestyrelsesmøde. Alle godkender pr. mail
 - Forslaget blev godkendt enstemmigt, da der jo selvfølgelig er en loyalitetsforpligtelse i hele bestyrelsen, til at det referat der godkendes, kan godkendes af alle. Dette sker pr. mail.
- Forslag om forum, nedsættelse af dette og indkaldelse herunder format af det, og omfang.
 - Vi ønsker ikke at skulle stå for et FB-forum.
 - Det vi kan tilbyde nu, er at afholde kvartalsvis møde via zoom eller tilsvarende med oplæg samt mulighed for diskussion efterfølgende. Desuden en ½ dag som evt. en opdrætterdag. Men vi ønsker ikke at nogen i bestyrelse skal være forpligtet til at holde et forum.
 - Bestyrelsen opfordrer til at opdrættere selv opretter et forum. Alle der sidder i bestyrelsen kan have en interesse i at deltage i et forum som opdrætter, kommende opdrætter eller hanhundeejer. Det kan være svært at have to kasketter på. Christina tager en snak med Lone om hun vil facilitere et forum, som skal være et supplement til de ting vi som klub vil tilbyde. Bestyrelsen vil gerne bidrage og afklare eventuelle spørgsmål der måtte komme fra sådan et forum.

- Vi har taget ansvar for den internationale del, men der er en hel del oprydning og opsamling, der har været mange løse ender som ingen i bestyrelsen har fået kendskab til før. Vi deltager aktivt i det internationale arbejde.
- Om ca. 14 dage skal NVSW holde generalforsamling, først herefter vil det give mening at de øvrige lande gør overvejelser om hvorvidt der skal nedsættes Outcross arbejdsgrupper. Det giver ikke meningen at gøre noget før, for hvis NVSW stemmer i mod Outcross, så vil der ikke være noget at arbejde på i denne omgang.
- **Kommende aktiviteter**
 - Offentliggørelse af aktiviteter og opdatering/opfølgning
 - Jubilæumsudstilling og Stabytræf – der er styr på dommer, ringpersonale, tid og sted. Der mangler at få styr på de praktiske ting. Der mangler også styr på sponsorater. Der er kommet tilkendegivelse om pokaler fra Røgild.
 - Unghundeshow – Datoen sættes til 2/11. Christina undersøger om det kan blive ved DKK, Ringsted, eller hvad der giver mening. Der vil være koldt i november hvis vi skal være i en ridehal.
 - Webinarer – Kathrine sender noget til kommunikation om Hundefodernørden der kan komme med i bladet, Irene Jarnved hanhund udgår – Irene sat der på nuværende tidspunkt er så meget om hanhunde, der ikke allerede indgår i andre temaer.
 - Store Hestedag – dommer er på plads, titel ”store hestedagsvinder” er godkendt, det bliver vores første officielle udstilling på Sjælland.
 - Schweissprøve med Kooiker? Datoen er sat til 15/9 det bliver i Frederikshåb Plantage, og det forventes at der er alle klasser.
 - Juleudstilling – det er jo der vi har det egentlige jubilæum, og vi kan kun have én jubilæumsudstilling med titler. Der er titler til denne udstilling. Juleudstilling afholdes sammen med Kooiker-klubben som to selvstændige dobbeltudstillinger.
 - Samsø Stabytræf – udgår i 2024, det har ikke været mulig at få planlagt i tide., Planen er at det skal afholdes til næste år, vi skal låse os fast på en dato.
 - Schweisskursus i Jylland – der arbejdes på det, dato, sted og træner endnu ikke fastlagt
- **Årshjul og procesbeskrivelser/drejebøger**
 - Hvem gør hvad og i hvilken rækkefølge?
 - Vi skal blive bedre til at få lavet drejebog og for fastsat aktiviteter i tide. Jo bedre vi får lavet en drejebog, jo nemmere bliver det for os selv fremadrettet.
 - Alle skal kigge ind i deres egne opgaver, og få lavet en procesbeskrivelse eller drejebog. På den måde kan vi også ”bare” kopiere til næste år.
 - Det vil være godt at låse os fast på bestemte datoer/weekender til aktiviteter, vi ved jo at vi skal gå uden om DKK udstillinger og helligdage o.l.
- **Vedtægtsændringer**
 - DKK skal godkende? Hvem sender til DKK?
 - Louise bærer den videre

- **Udvalg**

Hvordan får vi flere aktive, og hvor er der behov?

 - Der skal ske opdatering af udvalgene.
 - Vi skal have specifikke opslag på hjælp til udvalgene.
 - Louise bliver ansvarlig for aktivitetsudvalget, der er en paraply for de udvalg der har med aktiviteter at gøre som f.eks. udstilling, jagt og prøve.

- **Opdatering af hjemmeside**

Der skal rettes tekster og ryddes op.
Hvalpekuld på forsiden, man skal ikke lede efter dem og besøgsfamilie er vigtig.

 - Fremadrettet skal alle billeder på hjemmesiden indeholde hundens stambogsnavn og nummer.
 - Vi skal have en arbejdsdag hvor alle bidrager.
Besøgliste skal opdateres, annoncer i bladet.

- **Evt.**
 - Udsendelse af nyheder fra ISC. Vi skal lige have lov til at finde ud af hvordan vi gøre.
 - Vi orienterer når vi har noget konkret at orientere om.
 - Opfølgning fra Christina på hvad der var på møde i Holland, kommer senere.
 - Louise deltager i det international som repræsentant for DASK.